

Rotary Vane Wheel Plastic Body



型号	公称口径	产品名称	销售代号
	15-20mm	旋翼式塑料表壳水表	

旋翼式塑料表壳水表

ROTARY VANE WHEEL PLASTIC BODY WATER METER
专用于测量流经自来水管道的水体积总量的流量测量仪表
MEASURING THE VOLUME OF POTABLE WATER PASSING THROUGH THE PIPELINE

特点:

- ✘ 本产品表壳采用高强度工程塑料注射而成,对水质不造成二次污染,不含重金属,安全卫生
- ✘ 产品可以回收利用,不对环境造成污染,环保质优。
- ✘ 防腐能力强,强度高,性能稳定,使用寿命长。
- ✘ 该产品有湿式、液封、干式等多种型号可供选择。

FEATURE:

- ✘ The body of water meter made of high-strength engineering plastic injection, never causing secondary pollution to water quality, and never containing any heavy metals, which is safety and health.
- ✘ The materials can be recycled, never causing any pollution to environment, is of environment protection and high quality products.
- ✘ With strong anti-corrosion, high strength, stable performance, and long service life.
- ✘ We have wet type, liquid seal type, and dry-type on water meters to choose.

Product link : <http://www.chinaamico.com/?p=13134>